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СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
П Р О Т О К О Л 

ХХХVІ сесії VІІ скликання 

 

Від 24.10.2019 року                                 

Зала засідань  

Станіславської сільської ради  

1330 год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 

                                                                                       Були присутні на засіданні – 17  

           депутатів 

                      (список додається); 

     Присутні запрошені - 15 

                                 (список додається) 

Голова сесії – сільський голова   

Желуденко Володимир 

Володимирович 
Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 20 

Завещана Ольга Леонідівна 

 

Сільський голова – Желуденко В.В. відкриває засідання сесії 

 

Сільський голова: Шановні депутати! Із загальної кількості 26 обраних депутатів 

сільської ради на засідання ХХХVІ сесію прибули поки, що 16. 

Відсутні поки, що 10 депутатів. 

Крім депутатів сільської ради, на засідання запрошувались:  заступник з питань 

діяльності виконавчих органів сільського голови, в.о. старости сіл Широка Балка та 

Софіївка, начальники відділів сільської ради, працівники сільської ради (доповідачі), 

депутати районної ради. 

Присутні: 

Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав; 

Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське об’єднання 

учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 

 

 

Сільський голова: Шановні депутати!  

У відповідності зі ст. 46 Закону України „Про місцеве 

самоврядування в Україні” ХХХVІ сесія сільської ради VІІ 

скликання є повноважною. Вношу пропозицію засідання 

ХХХVІ сесії відкрити. 

Інші пропозиції будуть? Немає. 

Засідання ХХХVІ сесії VІІ скликання Станіславської сільської ради оголошується 

відкритим. 

/Звучить Гімн України/ 
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Сільський голова приймає участь у голосуванні. 

 

Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  

               денний засідання ХХХVІ сесії VІІ скликання.  

На порядок денний виноситься 34 питання. Порядок денний усім депутатам був розданий. 

 Треба повністю зачитувати порядок денний. 

Із залу – ні. 

Порядок денний ХХХVІ сесії VІІ скликання  

1. Про переведення Широкобалківського закладу дошкільної освіти - ясла-садок 

«Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області на умови 

самостійного ведення господарської діяльності, бухгалтерського обліку та 

фінансової звітності; 
            (Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

2. Про переведення Широкобалківського закладу  повної загальної середньої освіти 

Станіславської сільської ради Херсонської області на умови самостійного ведення 

господарської діяльності, бухгалтерського обліку та фінансової звітності; 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

3. Про внесення змін до плану діяльності Станіславської сільської ради з підготовки 

проектів регуляторних актів на 2019 рік; 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

4. Про внесення змін до Регламенту Центру надання адміністративних послуг 

Станіславської сільської ради Херсонської області; 

(Доповідає: начальник ЦНАП Савченко К.М.) 

5. Про офіційний веб-сайт Станіславської об’єднаної територіальної громади; 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

6. Про внесення змін до складу виконавчого комітету Станіславської сільської ради; 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

7. Про затвердження Плану удосконалення послуги водопостачання в Станіславській ОТГ на 

2019-2023 роки; 

(Доповідає: інспектор з проектного менеджменту Сонько Р.С.) 

8. Про затвердження виконавця робіт по об’єкту: «Капітальний ремонт системи 

опалення  в приміщеннях Широкобалківського будинку культури Станіславської 

сільської ради Херсонської області за адресою: вул. Хероснське шосе, 22, с.Широка 

Балка, Білозерський район, Херсонська область», та попередню оплату; 

(Доповідає: начальник відділу, головний архітектор відділу архітектури, 

містобудування, земельних відносин та ЖКГ Безродня В.В.) 

9. Про придбання транспортного засобу типу «мопед»; 

(Доповідає: сільський голова Желуденко В.В.) 

10. Про внесення змін до рішення сільської ради №507/834 від 11.06.2019 року 

        «Про затвердження проектно-кошторисних документацій»; 

(Доповідає: начальник відділу, головний архітектор Безродня В.В. ) 

11. Про внесення змін до рішення сільської ради  №562/889 від 26.07.2019 «Про 

затвердження  переліку проектів, що фінансуються за рахунок коштів субвенції з 

державного бюджету місцевому бюджету на формування інфраструктури 

Станіславської об’єднаної територіальної громади у 2019 році»; 

 (Доповідає: начальник відділу, головний архітектор Безродня В.В. ) 

12. Про внесення змін до рішення сільської ради від 29.05.2019 року № 510/837  

         

«Про співфінансування з місцевого бюджету сільської ради на проекти, які 

реалізовуються за рахунок коштів субвенції з державного бюджету місцевим 
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бюджетам на формування  інфраструктури об’єднаних територіальних громад у 

2019 році»; 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

13.  Про внесення з мін до Програми соціально-економічного та культурного  

 розвитку Станіславської об’єднаної територіальної громади на 2019 рік; 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

14. Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року №  331/658 «Про 

сільський бюджет на 2019 рік»;   

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 

планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

15. Про внесення змін до місцевих програм; 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

16. Про реєстрацію транспортного засобу; 

(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 

планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

17. Про надання відпустки сільському голові Желуденко В.В. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

Земельні питання доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин 

Загоровська Л.В. 

18. Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського призначення; 

19. Про відмову в наданні дозволу на розробку технічної документації із землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства; 

20. Про розгляд звернення гр. Ключака Д.М. щодо внесення змін до рішення 

Станіславської сільської ради від 27.08.2019 року № 591/918; 

21. Про розгляд заяви гр. Орєшкіної Т.І. з питання розроблення землевпорядної 

документації щодо встановлення меж присадибної ділянки; 

22. Про виділення в натурі земельних часток (паїв); 

23. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 

власність громадянам — учасникам АТО для ведення особистого селянського 

господарства та про передачу земельних ділянок у приватну власність; 

24. Про відмову в затвердженні проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність гр. Антощуку М.П. для ведення особистого селянського 

господарства; 

25. Про надання дозволів громадянам на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у власність для будівництва та обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд; 

26. Про внесення змін до п. 3 рішення ради від 19.06.2019 року № 540/867 «Про надання 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

у власність учасникам АТО для ведення особистого селянського господарства»; 

27. Про надання дозволу Овєчкіну О.В. на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства; 

28. Про розгляд заяв громадян з питань передачі у власність земельних ділянок для 

будівництва та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд 

(присадибних ділянок); 

29. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), які надаються у 

власність громадян із земель колишньої колективної власності; 

30. Про надання дозволу АГРОФІРМІ РАДГОСП “Білозерський” на розробку проектів 

землеустрою що забезпечують еколого-економічне обгрунтування сівозміни та 

впорядкування угідь; 
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31. Про проведення інвентаризації окремих масивів земель сільськогосподарського 

призначення Станіславської об'єднаної територіальної громади; 

32. Про дозвіл на розроблення землевпорядної документації на земельну ділянку для 

обслуговування будівлі спортзалу та спортивного майданчика в с. Станіслав по вул. 

Свободи, 4; 

33. Про відмову гр. Корнієнку А.О. в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства; 

34. Про відмову гр. Голованюк Л.Л. в наданні дозволу на розробку проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства 

Регламент: 

З першого по тридцять четверте питання до                      5 хвилин 

постановка запитання  до 1 хвилини 

відповіді на запитання до 1 хвилин 

Для виступів в обговоренні питань порядку денного до             5 хвилин 

Для довідок                                                                     до                      2 хвилин 
 

Чи є питання по порядку денному? 

Немає. 

Хто за даний порядок денний прошу голосувати: 

За – 17 

Проти – о 

Утрималося – 0 

Прийнято. 

 

Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 

ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 

     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 

лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 

Єфімо Сергій Григорович      депутат округу № 15 

Чечіна Альона Миколаївна      депутат округу № 19  

Олійник Олена Миколаївна      депутат округу № 25 

Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за те, щоб обрати лічильну комісію у 

запропонованому складі, прошу голосувати. За - 16. Хто проти 1? Немає. Утримався? 

Немає. Приймається. Лічильну комісію прошу зайняти свої місця. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:           Про переведення Широкобалківського закладу 

                                          дошкільної освіти - ясла-садок «Світлячок»  

                                          Станіславської сільської ради Херсонської області на 

умови самостійного ведення господарської діяльності, бухгалтерського обліку 

та фінансової звітності. 
 

Доповідав:                            Желуденко В.В. зачитав проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:      Питання є? Не має? Голосуємо 

                                          

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

                                               

Чечіна А.М.               “За” - 15, “Проти” - 1, “Утрималось” – 0. 
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 Вийшов – 1 (Василенко А.В.) 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

    

 

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення  «Про переведення Широкобалківського 

    закладу дошкільної освіти - ясла-садок «Світлячок»  

                                        Станіславської сільської ради Херсонської області на умови 

самостійного ведення господарської діяльності, бухгалтерського обліку та фінансової 

звітності», (додається). 

 

2. СЛУХАЛИ:          Про переведення Широкобалківського закладу  повної загальної  

                                        середньої освіти Станіславської сільської ради Херсонської області 

                                        на умови самостійного ведення господарської діяльності, 

бухгалтерського обліку та фінансової звітності. 

 

 

Сільський голова:       Запитання будуть? Якщо запитань не має голосуємо.                                         

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.               “За” - 16, “Проти” - 1, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

 

2. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про переведення Широкобалківського 

                                               закладу  повної загальної середньої освіти Станіславської  

                                               сільської ради Херсонської області на умови самостійного 

ведення господарської діяльності, бухгалтерського обліку та фінансової звітності», 

(додається). 

 

 Волос Любов Валентинівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 24, села Широка Балка, спеціаліст І категорії з питань бухгалтерського 

обліку  відділу освіти, молоді та спорту сільської ради 

 Прошу, щоб керівники установ попередили працівників установ, які переходять на 

самостійність, що аванс буде не до 10-го числа, а трішки пізніше у зв’язку з відкриттям 

рахунків і передачею коштів, а також прошу депутатів, що прибули на сесію яку треба 

буде провести до 15.11.2019 року. 

3. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до плану діяльності Станіславської  

                                           сільської ради з підготовки проектів регуляторних актів  

                                           на 2019 рік. 

 

Доповідала:                    Завещана О.Л., ознайомила із проектом рішення та надала 

 роз’яснення з даного питання. 

 

Сільський голова:             Запитання є? Немає. Голосуємо. 

                                          

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
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Чечіна АМ.:                          “За” - 17, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0. 

  

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

                                                                             

3. ВИРІШИЛИ:             Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до  

                                          плану діяльності Станіславської сільської ради з  

                                          підготовки проектів регуляторних актів на 2019 рік», що додається.   

 

4. СЛУХАЛИ:               Про внесення змін до Регламенту Центру надання 

                                         адміністративних послуг Станіславської сільської ради 

                                         Херсонської області 

   

Доповідала:                       Завещана О.Л., ознайомила із проектом рішення та надала 

    роз’яснення з даного питання. 

   

Сільський голова:      Чи є питання по даному питанню?  Немає. Голосуємо. 

                                          

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

 Чечіна А.М.:             “За” - 17, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                         

  

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до  

    Регламенту Центру надання адміністративних послуг  

    Станіславської сільської ради Херсонської області», 

(додається). 

  

Сільський голова:   До мене звернулася Білозерська районна державна 

                                               адміністрація з пропозицією прийняти районний ЦНАП у 

структуру ЦНАПу сільської ради, щоб їх ЦНАП став структурним підрозділом нашого 

ЦНАПу і кошти за які вони надають адміністративні послуги надходили у нашу громаду. З 

першого погляду непогано але  чому вони це роблять бо у Білозерській РДА іде скорочення 

штатів. З Нового року штати РДА повинні бути скорочені на 50% і вони, щоб 

працевлаштувати цих людей пропонують прийняти  нам їх, щоб вони надавали послуги від 

нашого ЦНАПу. Все це добре але вони привикли, що кошти їм платить держава і ті кошти 

які вони отримують це чистий прибуто РДА. Ми запросили у них данні скільки коштів вони 

заробили за цей рік. Ця сума склала 190,0 тис. грн. Але нам робітників треба буде 

утримувати за власні кошти, а не за державні. Це два працівника, річна заробітна плата і по 

друге на даний час у Білозерській ОТГ відкривається також ЦНАП, який створить 

конкуренцію структурному підрозділу. На сьогоднішній день ми вивчаємо це питання, але 

я вважаю, що не доцільно нам їх брати. Але я хочу щоб Ви знали, що такі переговори 

проводяться. 

 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

 Великі кошти ідуть у ЦНАП по витягам з ДЗК на спадщину, які їздять і наші люди 

отримувати ці витяги.  

 

Сільський голова:  Саме більше витягів вони отримують за витяги із держгеокадастру. 

 Зараз ми це питання вирішуємо, щоб самим отримувати ці витяги. 
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5. СЛУХАЛИ:                    Про офіційний веб-сайт Станіславської об’єднаної територіальної  

                                            громади. 

 

Доповідав:                       сільський голова Желуденко В.В., ознайомив із проектом 

                                           рішення. 

            Запитання будуть з даного питання? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:             “За” - 16, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                                                                       

                                    Вийшов – 1 (Дністрянський В.С.) 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення «Про офіційний веб-сайт Станіславської  

                                        об’єднаної територіальної громади», що додається. 

 

6. СЛУХАЛИ:              Про внесення змін до складу виконавчого комітету Станіславської 

     сільської ради 

 

Доповідав:                     Желуденко В.В. перед створенням Молодіжної ради я пообіцяв 

        молоді коли вони створять раду і оберуть голову я їхнього голову 

буду пропонувати включити до виконавчого комітету, щоб ми могли чути молодь, якщо ми 

спроможемся утворити Ветеранську раду то і голову Ветеранської ради я буду пропонувати 

до складу виконавчого комітету. Тому на Ваш розсуд виноситься наступний проект 

рішення. Зачитав проект рішення. Надійшов лист на адресу сільської ради від начальника 

відділу освіти молоді та спорту сільської ради Потапової А.Ю. у якому вона просить зняти 

дане питання з порядку денного так як Сербін А.А., яку планується ввести до складу 

виконавчого комітету яка являється головою Молодіжної ради на даний час працює у 

сільській раді та знаходиться у прямому підпорядкуванні у сільського голови. Але хочу 

дати роз’яснення з даного питання  у Закону України «Про місцеве самоврядування» с. 51  

п. 3 вказано: 

           «Виконавчий комітет ради утворюється у складі відповідно сільського, селищного, 

міського голови, районної у місті ради - голови відповідної ради, заступника (заступників) 

сільського, селищного, міського голови, голови районної у місті ради, керуючого справами 

(секретаря) виконавчого комітету, а також керівників відділів, управлінь та інших 

виконавчих органів ради, інших осіб». 

            Отже якщо член виконавчого комітету є працівником сільської ради це не 

протирічить законодавству. Тим паче, що наша Молодіжна рада це не громадська 

організація це дорадчій орган при раді. Тому я думаю тут не має ніяких протирічь з законом  

і прошу підтримати мою пропозицію у прийнятті такого рішення. 

 

Сільський голова:     Ще будуть запитання? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Чечіна А.М.    “За” - 15, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                                                                                                    

    Вийшли – 2 (Чинко Р.С., Дністрянський В.С.) 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
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6. ВИРІШИЛИ:            Прийняти рішення «Про внесення змін до складу виконавчого 

     комітету Станіславської сільської ради», що додається. 

 

 

7. СЛУХАЛИ:             Про затвердження Плану удосконалення послуги водопостачання в  

                                              Станіславській ОТГ на 2019-2023 роки; 

 

Доповідала:                 Сонько Р.С., ознайомила із Планом удосконалення послуги  

водопостачання в Станіславській ОТГ на 2019-2023 роки, та проектом 

рішення що додається. 

 

 

Сільський голова:     Щоб Ви зрозуміли План удосконалення послуги водопостачання в  

                                              Станіславській ОТГ затверджується не на один  рік, а до 2023 роки. За 

один рік ми цей План не реалізуємо все залежатиме від наших коштів.  

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського ЗДО–

ЦРД «Казка» 

 Загальна вартість цього проекту? 

 

Сільський голова:     зараз ми будемо розрахунок робити по Програмі Добре.  

 

Сонько Р.С.:  Програма Добре на реалізацію даного проекту нам виділяє 70 тис. 

доларів з урахуванням того курсу долару, який буде на момент закупівлі товарів. 

 

Сільський голова:    представники Програми Добре сказали нам, що закупівля товарів у  

         них затяжні все залежить від проведення тендерів і т.д. Не раніше 

травня місяця вони зможуть нам придбати обладнання, яка на той час буде вартість долара 

не відомо. 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 

ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Це знову співфінансування? 

 

Сонько Р.С.:   Процедура погодження у них займає 5-6 місяців. На даний момент це 1 млн 

700 тис. грн. Ми повинні внести 30% від цієї суми. Але тут є ще такий момент, що ми у 

цьому році за рахунок інфраструктурної субвенції придбали екскаватор. До нас приїздив 

останній раз куратор по Програмі Добре з питань водопостачання і він нам сказав, що 

вони готові взяти за спів фінансування те, що ми придбали екскаватор. Таким чином нам 

лише лишиться оплатити монтажні роботи з установки придбаного обладнання (насосів і 

станцій із частотними перетворювачами), яка це точна буде сума на даний момент у мене 

цієї цифри не має. Це може бути десь приблизно 200-300 тис. грн. Точної суми у мене не 

має це буде сума спів фінансування сільської ради. 

 

Сільський голова:    В основному із 30% спів фінансування ми вийшли за рахунок 

придбання екскаватора це наш внесок. Програма Добре послуги не фінансує, тобто вони 

не можуть оплатити послуги по установці цього обладнання. Вони лище закуповують 

обладнання. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Говорили, що спів фінансування буде 10%? 
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Сонько Р.С.:   По кожному проекту різне співфінансування. Молодіжний проект було  

                         спів фінансування сільської ради 10%. 

 

 

Сільський голова:    Для того, щоб і надалі співпрацювати по Програмі Добре нам 

необхідно затвердити цей План. Ще є питання. Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Чечіна А.М.    “За” - 17, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                                                                                                    

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

7. ВИРІШИЛИ:             Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Плану 

удосконалення послуги водопостачання в                                              

Станіславській ОТГ на 2019-2023 роки», що додається. 

 

8. СЛУХАЛИ:            Про затвердження виконавця робіт по об’єкту: «Капітальний ремонт  

системи опалення  в приміщеннях Широкобалківського будинку 

культури Станіславської сільської ради Херсонської області за 

адресою: вул. Хероснське шосе, 22, с.Широка Балка, Білозерський район, Херсонська 

область», та попередню оплату; 

 

 Доповідала:                Желуденко В.В. проект розроблений але поки ішов час - підрядник 

який надав згоду на проведення робіт, на той період коли ми приймали рішення,  на даний 

час він вже не хоче робити ці роботи. Тому ми знайшли нового підрядника і нам треба 

перезатвердити підрядника виконавця робіт.  Зачитав проект рішення, що додається. Що 

таке технічний нагляд щоб Ви знали враховуючи те, що у сільські раді не має 

сертифікованих людей які можуть контролювати будівельні роботи з відповідною освітою 

та відповідними документами ми винаймаємо спеціаліста для виконання технічного 

нагляду і таким чином ми не підписуємо жодних актів виконаних робіт без підпису цього 

спеціаліста, який являється нашим представником, щоб він проконтролював це 

будівництво. 

Будуть запитання? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Чечіна А.М.    “За” - 16, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                                                                                                    

    Вийшов – 1 (Петрушак А.М.) 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

8. ВИРІШИЛИ:             Прийняти рішення «Про затвердження виконавця робіт по 

об’єкту: «Капітальний ремонт системи опалення  в 

приміщеннях Широкобалківського будинку культури 

Станіславської сільської ради Херсонської області за адресою: вул. Хероснське шосе, 22, 

с.Широка Балка, Білозерський район, Херсонська область» та попередню оплату», що 

додається. 
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9. СЛУХАЛИ:              Про придбання транспортного засобу типу «мопед» 

 

Доповідав:                   Желуденко В.В.  ознайомив із проектом рішення. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Можливо краще старий автомобіль придбати? 

 

Сільський голова: до дешевої машини ми ще не доросли, на перспективу 

   треба і це зробити. Щодо автомобіля до мене звертався 

районний відділ поліції з тим, що в наступному році пропонується в Херсонській області 

як проектний проект по шерифам. Згідно цього проекту буде виділятися автомобіль для 

роботи шерифа, нам необхідно знайти людину яка відповідає освіті, віку і т.д. яку б вони 

навчили і ця людина буде закріплена, як дільничний інспектор і буде на фінансуванні 

районного відділу поліції. Єдине що нам треба буде зробити надати кабінет з оснащенням 

та робити заправку автомобіля. У цьому році був такий проект реалізований у Дніпропет-

ровській області. 

 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 

сільської ради 

 Яким чином Білозерський районний Будинок культури придбав мікро автобус. 

Наприклад нам необхідно з колективом прийняти участь в обласному заході, Потапо- 

ва А.Ю. сказала що не можна у цих цілях використовувати шкільний автобус, як виходити 

із цієї ситуації? У нас у громаді для цих цілей немає ніякого транспорту. Можливо можна 

купити не новий транспорт. 

 

Сільський голова: Ми можемо купити, що завгодно але на це треба кошти. 

Інфраструктурну субвенцію на придбання такого автобуса ми не можемо витрачати. 

Можливо будуть зміни у законодавстві.  

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Мопед китайський, чи японський? 

 

Сільський голова:    На мопед виділено 17000 грн на який вистачить коштів такий і 

купимо. Краще звісно японський. Голосуємо 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

 Чечіна А.М.            “За” - 17, “Проти” - немає, “Утрималось” – 0.                                                                                                                    

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

9. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про придбання транспортного 

    засобу типу «мопед», що додається. 

  

10. СЛУХАЛИ:             Про внесення змін до рішення сільської ради №507/834 від 11.06.2019 

                                      року «Про затвердження проектно-кошторисних документацій»; 

 

Доповідав:                  Желуденко В.В., на спільних засіданнях депутатських комісій 

Безродня В.В. доповідала з даного питання на жаль вона 
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сьогодні на лікарняному, чи є сенс його сьогодні перечитувати, 

чи ставити на голосування.  

 

 Петрушак Анатолій Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 7, села Станіслав, слюсар КП «Надія», в.о. начальника КП 

Станіславської сільської ради «Надія» 

 Ставимо питання на голосування. 

 

Сільський голова:  голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
                                             

Чечіна А.М..:                       “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.  

  

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

10. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

                                          сільської ради №507/834 від 11.06.2019 року «Про затвердження 

проектно-кошторисних документацій», що додається. 

 

 

11. СЛУХАЛИ:             Про внесення змін до рішення сільської ради  №562/889 від  

                                         26.07.2019 «Про затвердження  переліку проектів, що фінансуються 

                                         за рахунок коштів субвенції з державного бюджету місцевому 

бюджету на формування інфраструктури Станіславської об’єднаної територіальної громади 

у 2019 році»; 

 

Доповідав:                  Желуденко В.В., теж це питання доповідала Безродня В.В. зачитувати 

                                    це рішення? 

 

 Петрушак Анатолій Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 7, села Станіслав, слюсар КП «Надія», в.о. начальника КП 

Станіславської сільської ради «Надія» 

 Ми його слухали. 

 

Сільський голова:      Тоді  Голосуємо. 

 

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Чечіна А.М..:                       “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.  

 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

  

 

11. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

      сільської ради  №562/889 від 26.07.2019 «Про затвердження 

      переліку проектів, що фінансуються за рахунок коштів субвенції з 

державного бюджету місцевому бюджету на формування інфраструктури Станіславської 

об’єднаної територіальної громади у 2019 році», що додається. 
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12. СЛУХАЛИ:              Про внесення змін до рішення сільської ради від 29.05.2019 року 

№ 510/837 співфінансування з місцевого бюджету сільської ради     

на проекти, які реалізовуються за рахунок коштів субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам на формування  інфраструктури об’єднаних 

територіальних громад у 2019 році». 

 

Доповідала:                  Завещана О.Л.,  це те саме питання як і попередні на постійні 

комісії ми розглядали дане питання тепер сума співфінансування буде становити 76,47 тис. 

грн – місцевий бюджет». Зачитувати проект рішення? 

             

              Петрушак Анатолій Миколайович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 7, села Станіслав, слюсар КП «Надія», в.о. начальника КП 

Станіславської сільської ради «Надія» 
          Ставте питання на голосування ми його проходили, Ольга Леонідівна. 

 

Сільський голова:  Запитань немає? Тоді голосуємо. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                       “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.  

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

  

 

12. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

сільської ради від 29.05.2019 року № 510/837 співфінансування з 

місцевого бюджету сільської ради на проекти, які 

реалізовуються за рахунок коштів субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 

формування  інфраструктури об’єднаних територіальних громад у 2019 році» 

ці», що додається. 

 

13. СЛУХАЛИ:         Про внесення з мін до Програми соціально-економічного та 

                                     культурного розвитку Станіславської об’єднаної територіальної  

                                     громади на 2019 рік; 

 

Доповідала:                 Завещана О.Л.,  це те саме питання як і попередні ми вносимо зміни 

до Програми соціально-економічного та культурного розвитку і там передбачаємо   

Будівництво   електропостачання вуличного  освітлення пров. Тихий, частково вул. Шевченка,  

вул. Білозерське шосе Станіславської  сільської ради, що знаходяться в с. Станіслав загальна 

сума 185,542  інфраструктурна субвенція 109,072 і наше співфінансування 76,47. 

 

Сільський голова: Голосуємо?                 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                       “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.  

 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
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13. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно  «Про внесення з мін до Програми  

                                         соціально-економічного та культурного розвитку Станіславської  

                                         об’єднаної територіальної громади на 2019 рік», (додається) 

 

14. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до рішення сільської ради від 21.12.2018 року  

                                      №  331/658 «Про сільський бюджет на 2019 рік»  

 

Доповідала:                Сміюха Н.В., вчора нам надійшло з департаменту освіти інформація 

   щодо того, що ми повинні затвердити суму яка надходить з 

   державного бюджету це 42329 гривень це кошти субвенції на 

інклюзивну освіту для нашого Станіславського закладу освіти якщо ми зараз не внесемо 

зміни до бюджету, а наступна сесія у листопаді місяці то вони не матимуть права на ці 

інклюзивні години. Тому пропонується проект рішення з відповідними змінами, зачитала 

проект рішення зі змінами до проекту, що додається. 

  

Сільський голова:    Голосуємо.               

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                        “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

14. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

                                         сільської ради від 21.12.2018 року №  331/658 «Про сільський  

                                         бюджет на 2019 рік», (додається) 

 

15. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до місцевих програм. 

 

Доповідала:                      Завещана О.Л. зачитала проект рішення, що додається. У Програму 

боротьби з онкологічними захворюваннями на 2019-2023 роки 

затвердженої рішенням від 03.05.2019 року № 442/769 до додатку 

1 Програми напрямки діяльності та основні заходи місцевої Програми боротьби з 

онкологічними захворюваннями на 2019-2023 роки, просить завідувач Станіславською 

амбулаторією Василенко А.В. внести пункт: 

- п. 13 доповнити заходом «цільова матеріальна адресна допомога» загальна потреба у 

фінансуванні 70000 грн у 2019 році без фінансування з місцевого бюджету; 

Хоча даний вид допомоги ми надаємо через Програму соціального захисту населення. 

 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 

практики сімейної медицини 

 Але не ми самі придумали цей пункт цей пункт є в обласній Програмі. 

 

Завещана О.Л.: На виконання даної обласної Програми Ви можете надавати відповідь, 

що у сільській раді є Програма соціального захисту населення через яку люди хворі на 

онкохворобу отримують адресну фінансову допомогу з бюджету сільської ради. 

У проект рішення звучить даний пункт внести у Програму, але у мене пропозиція не 

вносити даний пункт до Програми. 
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Тарасова Світлана Миронівна, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 12, села Станіслав, старша медична сестра Станіславської 

амбулаторії ЗПСМ 

 Інколи онкохворому після операції треба кошти. 

 

Завещана О.Л.: Звісно але ці кошти ми повинні будемо передавати субвенцією 

   до районного бюджету КНП і як вони будуть видавати ці кошти? 

   Якщо це Вам треба лише для звітування по обласній Програмі, то 

пишіть відповідь посилаючись на Програму соціального захисту населення. Моя особиста 

пропозиція із проекту рішення виключити цей пункт  - п. 13 доповнити заходом «цільова 

матеріальна адресна допомога» загальна потреба у фінансуванні 70000 грн у 2019 році без 

фінансування з місцевого бюджету; 

 

Сільський голова:   Голосуємо.  З пропозицією секретаря зі змінами до проекту.           

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                        “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

 

15. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно  «Про внесення змін до місцевих 

                                         програм», (додається) 

 

16. СЛУХАЛИ:              Про реєстрацію транспортного засобу. 

 

Доповідав:             Желуденко В.В. зачитав проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова: Запитання є? Немає. Голосуємо?                 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М..:                        “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

16. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про реєстрацію транспортного 

                                         засобу», (додається) 

 

17. СЛУХАЛИ:             Про надання відпустки сільському голові Желуденко В.В. 

 

Сільський голова:       комісія розглядала це питання, але у мене є пропозиція у зв’язку з 

тим що з першого листопада є заходи на яких мені необхідно бути тому я прошу або зняти 

взагалі це питання з порядку денного, а якщо його розглядати то відпустку перенести на 

січень місяць. 

 

Сільський голова:    Хто за те, щоб зняти це питання з голосування прошу підняти руки. 

“За” -17, “Проти” - 0, “Утримались” – 0 
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Сільський голова:    знято питання з голосування. 

 

 

18. СЛУХАЛИ:         Про внесення змін до договорів оренди земель сільськогосподарського 

                                    призначення. 

 

Доповідала:             Бевз О.В. зачитала проект рішення зі змінами до проекту, що 

додається. 

 

Загоровська Л.В.  коли ми отримали земельні ділянки від Держгеокадастру почали  

                                   переглядати договори оренди. Є в договорах де ставки оренди не 

зазначені взагалі. В договорах оренди 2001 року які були на 49 років були передані на 

території Широкобалківської сільської ради там стояли суми 100 грн з гектару згідно із 

сьогоднішнім законодавством ми зрозуміли, що треба впорядкувати, обраховували ми 

ставки і угіддя перевіряли і подавали на Держгеокадастр де є порушення і т.д. Але на 

початку вересня отримали розпорядження голови ОДА переглянути договори оренди і 

запропонувати по сільгосп землях передбачити максимальну орендну ставку 12%, яка 

передбачена податковим кодексом. Чим це обґрунтовано було з боку ОДА у зв’язку з тим, 

що держава провела грошову оцінку на кожну земельну ділянку сільськогосподарського 

призначення і нормативно грошова оцінка по одних ділянках дещо збільшилася по деяким 

ділянкам зменшилася і на багато. Для порівняння 18,0 га зменшилося на 200,0 тис. грн із 

600,0 тис. грн на 400,0 тис. грн. Нормативно грошова оцінка зменшилася. Тому була 

пропозиція усім по максимуму. Ми звернулися до орендарів так, як закон про оренду землі 

передбачає тільки внесення змін до договорів за згодою сторін або ж якщо одна сторона не 

згодна і є якісь причини то тільки за рішенням суду. Із 29 договорів оренди які у нас є  ми 

написали по 22 договорах оренди, зараз відгукнулися по 5 ідуть на згоду по всіх останніх 

комісія буде допрацьовувати, будемо залучати бюджетну і земельну комісію і вести далі 

переговорний процес. Щоб бюджетом ми не втрачали кошти, а якщо і втратим то хоча б 

мінімально. На  бюджетній комісії ми слухали по 3-х договорах оренди Агрофірми Радгосп 

Білозерський і ставили по 4%, але юрист Агрофірми передала нам угоду додаткову де вони 

укладали на 18,0 га із Держгеокадастром у 2016 році на 4%. Якщо у 2016 році нормативно 

грошова оцінка за 18,0 га була 654,255 тис. грн то на сьогоднішній день це 449,269 тис. грн. 

Тобто 4% у 2016 році - 26170 грн на сьогодні Агрофірма задекларувала суму  26436 грн і 

вони згодні сплачувати таку суму. Через, що ми пропонуємо зміни до розглянутого проекту 

не 4%, а 5,88%, щоб вийти на ту суму, яку Агрофірма сплачує. 

І також зміни по тексту проекту було прописано «щодо перегляду відсоткової 

ставки» пропонується записати «щодо можливості перегляду зазначеної відсоткової 

ставки» щоб у юристів не було двоякого трактування після розроблення проекту 

землеустрою що забезпечує еколого-економічне обґрунтування. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

Це по всих договорах, що були заключені із сільською радою будуть розробляти 

проекти землеустрою що забезпечують еколого-економічне обґрунтування? 

 

Загоровська Л.В. 

Справа у тому, що всі договори, які були заключенні із Держгеокадастром і з 

адміністрацією у зв’язку із тим, що землі передані у наше розпорядження навіть якщо у нас 

угод не ма,є що змінилася сторона, але ми вже є орендодавці. Всім. 

 

Сільський голова: Запитання є? Немає. Голосуємо?                 
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Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське 

об’єднання учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 

 Не пам’ятаю на якій сесії, але мені здається, що у Вас приймалися орендні ставки 

по землі 6% чи 12%, таке щось було? 

 

Загоровська Л.В.:    єдиної ставки не приймається не передбачено законодавством,  

           приймаємо ми відсотки земельного податку, тут орендна плата це 

           трішки інше. 

 

Сільський голова:  коли почне діяти ця орендна плата? З моменту підписання  

    договорів? 

 

Загоровська Л.В.:      Так.  Єфімова наполягає із 01.01.2020 року, ОДА наполягає,  

    щоб було із 01.01.2019 року, орендарі не погоджуються. 

 

Сільський голова:            є ще питання? Немає? Ставимо на голосування. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ    № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

повідомив, що в голосуванні даного питання приймати участі не буде. Заявив про 

конфлікт інтересів. Заява додається. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                        “За” -15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 «Не голосував – 1» 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

18. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення «Про внесення змін до договорів оренди земель 

     сільськогосподарського призначення», (додається) 

 

19. СЛУХАЛИ:              Про відмову в наданні дозволу на розробку технічної документації 

із землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства. 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 

ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Де він просив взагалі цю земельну ділянку? 

 

Загоровська Л.В.  Він показує акт на постійне користування, ця ділянка яку він 

показує в оренді єдиним масивом «Енограя» вибачаюся Білозерського, але він заяву пише, 

що земельна ділянка в населеному пункті тобто мова іде або про дві якість ділянки не 

зрозуміло. 

  

Сільський голова:        Ще питання є? Немає. Голосуємо?                 
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ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М..:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

19. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про відмову в наданні дозволу на 

розробку технічної документації із землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства», (додається) 

 

20. СЛУХАЛИ:            Про розгляд звернення гр. Ключака Д.М. щодо внесення змін до  

                                        рішення Станіславської сільської ради від 27.08.2019 року  

                                        № 591/918. 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 

ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Він хоче не ту, а іншу земельну ділянку? 

 

Загоровська Л.В.  Поки ми приймали рішення громадянин виготовив доку- 

    ментацію на ту ділянку за мовчазною згодою. 

 

Сільський голова:             Питання є? Немає. Голосуємо?                 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

20. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно  «Про розгляд звернення гр. Ключа 

ка Д.М. щодо внесення змін до рішення Станіславської сільської  

ради від 27.08.2019 року № 591/918», (додається) 

 

21. СЛУХАЛИ:              Про розгляд заяви гр. Орєшкіної Т.І. з питання розроблення 

      землевпорядної документації щодо встановлення меж присадибної  

      ділянки. 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Запитання є? Немає. Голосуємо?                 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 



19 
 

21. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяви гр. Орєш- 

      кіної Т.І. з питання розроблення землевпорядної документації 

      щодо встановлення меж присадибної ділянки», (додається) 

 

22. СЛУХАЛИ:             Про виділення в натурі земельних часток (паїв). 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Запитання є? Немає. Голосуємо?                 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

22. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно   «Про виділення в натурі земельних 

    часток (паїв)», (додається) 

 

23. СЛУХАЛИ:              Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

                                       ділянок у власність громадянам — учасникам АТО для ведення  

                                       особистого селянського господарства та про передачу земельних 

ділянок у приватну власність. 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. даний проект рішення ми слухали двічі 

02.10.2019 і 16.10.2019 на комісії земельній. 02.10.2019 року був 

розроблений проект і звучало три ділянки і три прізвища Нахабіну, 

Антощуку і Загорняку. Так як із зазначених громадян Анатощук М.П. не є учасником АТО 

то комісія розглянувши 16.10.2019 року вирішила внести зміни до попереднього проекту 

рішення і задовільнити дві заяви громадян Нахабіна і Загорняка, а Антощуку відмовити 

тому на сьогоднішню сесію виноситься два проекти, зачитала проект рішення, що 

додається. 

 

Ісаєнко Меланія Євгеніївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 18 села Широка Балка,  вчитель Широкобалківського ЗПЗСО повідомила, 

що в обговоренні та голосуванні даного питання приймати участі не буде. Заявила про 

конфлікт інтересів. Заява додається. 

 

Сільський голова:        Запитання є?  

 

Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське 

об’єднання учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 

 Я по поводу Антощука. Скажемо так є рішення сесії де є його прізвище, він 

розробив документацію по мовчазній згоді тобто на даний час якщо людина зверниться в 

суд з тими документами які в нього є він 100% суд виграє. Громада просто від цього 

отримає збитки. Відшкодує кошти за те, що він винайме юриста і т.д. Тому  я пропоную 

проголосувати за те рішення яке було прийнято комісією 02.10.2019 року і все.  
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Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 

Голобородька 

 Яка причина чому йому відмовляють? 

 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 19, села Широка Балка, вихователь ясла-садка села Широка Балка 

 Людмила Вікторівна сказала, що він не є учасником АТО. 

 

Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське 

об’єднання учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 

 Він волонтер, 06.03.2018 року є рішення сільської ради де цілий список учасників 

АТО також і його прізвище де було вирішено виділити їм землю. Тоді питання виникло, 

що не можна у 2-х км. зоні тоді взагалі у Вас у Станіславі ніхто не може отримувати 

землю. Ми вирішили питання з екологією і екологія почала видавати дозвільні документи. 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий округ 

№ 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. Голобородька 

 А зараз хто відмовляє? 

 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 

освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 

Ми відмовляємо, бо він не є учасником АТО 

 

Загоровська Л.В.:   Дмитро Миколайович не вводьте в оману депутатів та раду, 

давайте робити все прозоро і нехай рішення приймають 

депутати. Перше рішення про яке говорить Дмитро 

Миколайович воно приймалося радою, як позиція перед Держгеокадастром, тоді це ще не 

були наші ділянки, далі прийняли землю, прийняли рішення, що першочергово учасникам 

АТО і зрозуміло, що комісія повинна керуватися тим рішенням, що першочергово учасники 

АТО. Тому, що там де черга учасників АТО ми обчислення в рішенні вказали, що беремо із 

дат коли подавали до Держгеокадастру, а загальна черга для громадян ми беремо по 

черговості від дати отримання нами землі. І крім Миколи Павловича є ще наші громадяни 

це перше. По друге Антощук виготовляв проект землеустрою без нашої згоди так мовити 

за мовчазною згодою. Можливо з цього питання Антощук у суді і виграє у сільській раді 

хоча я не згодна що ми повинні платити збитки так, як би ми давали дозвіл на розробку 

документації і не затвердили тоді так платили збитки, а так людина знала чим ризикує 

замовляючи документацію без нашої згоди коли у нас попереду стоять громадяни в черзі. 

Моя задача як службовця, щоб Ви це рішення приймали прозоро, дасте землю чи відмовите, 

але щоб завтра не приходив Щербина, Потяк, Петрушак які стоять попереду по черзі до 

Антощука. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Ми на комісії прийняли рішення задовільнити усіх АТОшників. А всі інші люди, 

волонтери ідуть у загальній черзі по отриманню землі. 

 У нас є хлопці з Придністров’я, чому їм не дати землю? 

 

Загоровська Л.В.:  Є кому давати і люди надіються і не учасники АТО, що вони в 

найближчий час отримають землю. Я хочу щоб Ви не просто 
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відмовляли, а розуміли, що комісія приймала таке рішення 

орієнтуючись на рішення сільської ради попереднє. Якщо 

Ви сказали одне то мусимо дотримуватися єдиного. 

 

Сільський голова: Він офіційно волонтер у нього посвідчення є?  

 

Ісаєнко Дмитро Миколайович, член громадської організації Українське 

об’єднання учасників бойових дій та волонтерів у Херсонській області» 

 Так. 

 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Але законом він не прирівнений до АТО. 

 

Сільський голова: На даний час ми розглядаємо питання по відношенню до двох 

                                              учасників? 

 

Загоровська Л.В.: Так, поки  що ми не дійшли до Антощука. 

 

 Сільський голова: Ставимо питання на голосування по цих двох учасниках АТО які 

проголосила Людмила Вікторівна. І зараз ставимо на 

голосування рішення. 

 

Загоровська Л.В.: Коротко зачитала проект рішення. 

 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -14, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 «не голосувала» - 1 (Ісаєнко М.Є.) 

                                               Вийшов – Петрушак А.М. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

Дякую. Рішення прийняте. 

 

23. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

     відведення земельних ділянок у власність громадянам — учасникам  

     АТО для ведення особистого селянського господарства та про 

передачу земельних ділянок у приватну власність», (додається) 

 

 

24. СЛУХАЛИ:             Про відмову в затвердженні проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність гр. Антощуку М.П. для ведення 

особистого селянського господарства 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

  

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 
 Це цей волонтер, щоб усі розуміли. 

 

Сільський голова:         можливо треба ще раз вивчити усі рішення, що ми приймали, 

          щоб не було судів. 
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Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Він не учасник АТО. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 

ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Він писав заяву, а Ви що не надали йому відповідь? 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Відповідь ми йому надавали, як усім, але не було рішення ради про відмову, ми тоді 

ще не розглядали цих питань.  На той час ми ще сумнівалися чи можна ці ділянки надавати 

АТОшникам і це по перше, і по друге Голованюк  вже подав заяву до суду чому ми йому не 

погоджували проект землеустрою, через, що ми не розглядали щодо цієї ділянки заяв. 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 

ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Я так зрозуміла, що всі хто написав заяви і перебувають в черзі і їм надали відповідь, 

що ми на даний час вільні земельні діляники надаємо учасникам АТО, вони можуть усі 

зайти в кадастрову карту знайти земельну ділянку і по мовчазній згоді розробити проект 

землеустрою. 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Не можуть лише по сплину трьох місяців. 

 

Сільський голова:       давайте довивчемо це питання.    

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Що там вивчати своїм не даємо чужим даємо. 

 

Безродня Світлана Петрівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 9 села Станіслав, соціальний-педагог Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. 

Голобородька 

 Можливо і не треба відразу відмовляти, треба довивчити це питання. 

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Що там вивчати згоду ми не давали він сам виготовив документацію. 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Список був як позиція сільської ради, коли земельна ділянка була у Держгеокадастрі 

їм там питання не вирішили. Якби він був учасником АТО ми би брали по тій заяві, а так 
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ми ставимо його у загальну чергу громадян і він звернувся з заявою у кінці червня коли вже 

були написані заяви. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Ми у проекті рішення надаємо відмову у затвердження проекту землеустрою, а як 

він його розробив? 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 У статті 118 земельного кодексу України є така норма якщо сільська рада у місячний 

термін не надає рішення про згоду або про відмову то вважається, що це мовчазна згода і 

людина іде до землевпорядної організації заключає договір і повинна нас попередити у 

встановлений термін (місячний), що він уклав такий договір і виготовляє проект 

землеустрою за мовчазною згодою, тут було усе дотримано. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Чому не надали відмову йому на протязі місяця? 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Я пояснюю Вам, щодо цієї ділянки ми не розглядали щодо всіх бо ділянка 

прибережна смуга, там у нас переписка, суду буде що читати у нас там два томи. Ми дали 

йому відповідь як і усім громадянам, але це не означає, що рада дала відмову.  

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Він подумав, що це мовчазне так. 

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Як хотів так і зробив. 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

Проект землеустрою вноситься в базу і він зберігається у фонді землевпорядної 

документації (кадастровий номер). Але якщо людина не зареєструвала право на протязі 

року оренди чи власності значить він своє право втрачає лишається комунальна власність 

і ми можемо реєструвати право громади. 

Тарасова Світлана Миронівна, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 12, села Станіслав, старша медична сестра Станіславської 

амбулаторії ЗПСМ 

 На протязі року тобто у нього є шанс в порядку черги отримати цю земельну ділянку.  
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Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Чому відмовляємо? 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 На підставі рішення Станіславської сільської ради від 25.02.2019 року № 394/721 

«Про порядок розгляду  звернень учасників антитерористичних операцій та сімей загиблих 

учасників антитерористичної операцій, щодо  відведення їм земельних ділянок» та в зв’язку 

з тим, що сільська рада не надавала дозвіл на розробку проекту землеустрою.   

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 

ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

 Тобто ми цим рішенням закріпили земельні ділянки для виділення учасникам АТО. 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Так.  

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Ми не порушуємо закон, ми маємо право надати учасникам АТО, ми і надаємо всі 

інші не входять у цей перелік, як Ви не розумієте? 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Всі громадяни України входять в перелік. 

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Мається на увазі позачергово. 

 

Загоровська Людмила Вікторівна, провідний спеціаліст  з питань земельних 

відносин  

 Для того Ви і рада, щоб розробляти якийсь порядок. Всі можуть розробляти проекти, 

але як не додержуватися Ваших порядків. 

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Голосуємо. 

Сільський голова:  Моє бачення, щоб довчити це питання. Можна винести 

    друге питання, щоб довивчити це питання. 
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 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 

освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 

 Якщо у депутатів є сумнів значить треба довчити це питання. 

 

Тарасова Світлана Миронівна, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 12, села Станіслав, старша медична сестра Станіславської 

амбулаторії ЗПСМ 

 Є загальна черга. 

 

Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 

виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Волошин Ф.Є. був на комісії він погодився. 

 

Із зали – голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -13, “Проти” - 0, “Утрималось” – 3 

 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення не прийнято. 

 

 

25. СЛУХАЛИ:             Про надання дозволів громадянам на розробку проектів землеустрою 

                                       щодо відведення земельних ділянок у власність для будівництва та  

                                       обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Беруть вони землю під будівництво у тому районі під розширення 

       населеного пункту у мене сумнів, що там вони будуть будуватися.  

 

Загоровська Л.В.        вже прийшов Хандусенко з проектом. 

 

Сільський голова:        просто можуть взяти земельну ділянку і віддати фермеру,  

         фермер будем просто її засівати. 

 

Загоровська Л.В.           якщо використання іде не за цільовим призначенням і якщо 

          Ви докажете, що землю використовує фермер, а не та людина 

          якій виділено землю. 

 

Сільський голова:        можливо люди колись і будуть там будуватися, а тут залишиться 

         пустир. 

 

 

Загоровська Л.В.           якщо за рік не розроблять проект землеустрою то зрозуміло, що 

       ми будемо тримати на контролі це питання як ми виконали 

                                           рішення ради. 
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Сільський голова:        але якщо він наприклад і отримає право власності але на протязі  

         року там нічого не будує? 

 

Загоровська Л.В.           не має такого. Якщо людина отримала земельну ділянку у  

          власність чи в оренду значить він використовує її законно. 

           Якщо земельна ділянка буде його власністю, але він не збудував 

будинок то нічого ми не зробимо по чинному законодавству на даний час. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

 «Вийшов» - 1 Дністрянський В.С. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

25. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення «Про надання дозволів громадянам на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 

власність для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд»,  (додається). 

 

 

26. СЛУХАЛИ:             Про внесення змін до п. 3 рішення ради від 19.06.2019 року №  

         540/867 «Про надання дозволу на розроблення проектів  

          землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність 

учасникам АТО для ведення особистого селянського господарства» 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Запитань немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

26. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до п. 3 рішення 

ради від 19.06.2019 року № 540/867 «Про надання дозволу на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність учасникам АТО для ведення особистого селянського господарства» для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд»,  

(додається). 

 

Прийшов депутат сільської ради Семенчук М.М. всього депутатів 16 

 

 

27. СЛУХАЛИ:            Про надання дозволу Овєчкіну О.В. на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства. 
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Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Цей Овєчкін живе у нас може десь пів року. Тобто це земельні ділянки визначені 

лише для учасників АТО. 

 

Загоровська Л.В. Так ці ділянки визначені Вашим рішенням. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 Чому за чотири роки нікому не дали цю земельну ділянку? 

 

Загоровська Л.В. Це питання до Держгеокадастру. Тому, що ця ділянка по 0,65 га була 

запропонована нашим учасникам АТО але вони тоді не захотіли її брати. І для того, щоб її 

передати ми заявили її, як 1,3 щоб хтось зацікавився її взяти. По 0,65 га хлопці не захотіли 

брати. 

 

Сільський голова:        Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -17, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

27. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про надання дозволу Овєч- 

                                         кіну О.В. на розроблення проекту землеустрою щодо відведення  

                                         земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства»,  (додається). 

 

Вийшов із зали засідань сільської ради депутат Дністрянський В.С., всього депутатів - 15 

 

28. СЛУХАЛИ:            Про розгляд заяв громадян з питань передачі у власність земельних 

                                        ділянок для будівництва та обслуговування житлових будинків,  

                                        господарських будівель і споруд (присадибних ділянок). 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Запитання є? Немає. Голосуємо. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

28. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяв громадян з питань 

передачі у власність земельних ділянок для будівництва та    

обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд 
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(присадибних ділянок)»,  (додається). 

 

29. СЛУХАЛИ:  Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо  

                                               встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на  

                                               місцевості), які надаються у власність громадян із земель 

колишньої колективної власності. 

 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Питання є ? Немає. Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

29. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження технічної  

                                         документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж  

                                         земельних ділянок в натурі (на місцевості), які надаються у 

власність громадян із земель колишньої колективної власності»,  (додається). 

 

30. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу АГРОФІРМІ РАДГОСП “Білозерський”  

                                               на розробку проектів землеустрою що забезпечують еколого- 

                                               економічне обґрунтування сівозміни та впорядкування угідь 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення зі змінами до проекту, 

що додається. Скажу коротко, що це таке коли укладали договори 

оренди перший у 2001 році останній у 2007 році і передавалася в 

оренду земля під закладку багаторічних насаджень і малося все таки змінитися склад угідь. 

Документацію по складу угідь вони не розробили і до поки не було нормативно грошової 

оцінки на кожну ділянку воно не боляче по фінансам було для сільської ради тому, що 

розрахунок орендної плати брали від ріллі по області але так як ми побачили і 

проаналізували, що на сьогоднішній день нормативка по багаторічним насадженням вище 

у 1,5 рази чим рілля ми написали на інспекцію, що є порушення Агрофірмі наклали штраф 

тому вони виходять до нас щоб упорядкувати угіддя мають розробляти проекти 

землеустрою за цим рішенням. Тому після зміни угідь ми зможемо переглянути ставку яку 

ми сьогодні затвердили. Зрозуміло? 

 

З залу – так. 

 

Сільський голова:        Голосуємо. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
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30. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про надання дозволу АГРОФІРМІ  

                                        РАДГОСП “Білозерський” на розробку проектів землеустрою що  

                                        забезпечують еколого-економічне обґрунтування сівозміни та 

впорядкування угідь»,  (додається). 

 

31. СЛУХАЛИ:  Про проведення інвентаризації окремих масивів земель 

                                               сільськогосподарського призначення Станіславської об'єднаної  

                                               територіальної громади. 

 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. Ті 

контури де є господарські двори де можуть бути цікавими земельні 

 ділянки для передачі. Спробуємо інвентаризувати за кошти 

сільської ради. По СТОВ «Енограю» та ділянка яка передана на 49 років ми написали 

просимо розробити землевпорядну документацію надійшла відповідь, що вони договір 

виконують і це не їхнє питання, через, що комісія запропонувала за власні кошти 

інвентаризувати земельну ділянку, а потім витрачені кошти стягнути з орендаря. По 

Широкій Балці це землі колишні ферми і за Софіївкою це там де територія ферми де частину 

надали Лихацькому. 

 

Сільський голова:        Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

31. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про проведення інвентаризації 

     окремих масивів земель сільськогосподарського призначення  

      Станіславської об'єднаної територіальної громади, (додається). 

 

 

32. СЛУХАЛИ:  Про дозвіл на розроблення землевпорядної документації на 

земельну ділянку для обслуговування будівлі спортзалу та 

спортивного майданчика в с. Станіслав по вул. Свободи, 4 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

 

Сільський голова:        Голосуємо. 

 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

32. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про дозвіл на розроблення 

     землевпорядної документації на земельну ділянку для 

     обслуговування будівлі спортзалу та спортивного майданчика в с. 

Станіслав по вул. Свободи, 4», (додається). 
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33. СЛУХАЛИ:            Про відмову гр. Корнієнку А.О. в наданні дозволу на розробку 

                                               проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у  

                                               власність для ведення особистого селянського господарства 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. 

         Голова фермерського господарства помер і онук пише заяву 

         на лишок земельної ділянки, яка була 38,8 га, члени фермерського 

господарства коли ще була земля у Держгеокадастрі розпаювали цю землю але остався 

лишок землі і на даний час перебувала у постійному користуванні фермерського 

господарства і входить ця земля до земель фермерського господарства. На сьогоднішній 

день земельна ділянка у власності сільської ради але у володіння і розпорядження вона не 

повернута. І звертаючи увагу на одне судове рішення яке подала прокуратура в інтересах 

держави щодо фермерського господарства щоб забрати ділянку, суд господарський 

відмовив, тому, що господарство користується землею законно. Отже щодо фермерської 

землі це повинно бути або судове рішення або господарство має саме повернути. Ми 

звернулися до фермерського господарства але нам поки-що відповіді не має. Через що ми 

на сьогоднішній день відмовляємо. 

 

Єфімов Сергій Григорович, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 

округ № 15, села Станіслав, голова фермерського господарства «Єфімов С.Г.» 

 А якщо хтось успадкує цю земельну ділянку? 

 

Загоровська Л.В.  Ні вона лишається просто в обробітку фермерського господарства  

    поки воно не ліквідується. Онук може бути включений у Статут 

    господарства. Відмовляємо бо земля у фермерському господарстві. 

     

Сільський голова:        Голосуємо. 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
 

Чечіна А.М.:                        “За” -16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0 

                                               

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 

 

33. ВИРІШИЛИ:          Прийняти рішення одноголосно «Про відмову гр. Корнієнку А.О. в  

         наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

      відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 

селянського господарства», (додається). 

 

34. СЛУХАЛИ:            Про відмову гр. Голованюк Л.Л. в наданні дозволу на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у       

власність для ведення особистого селянського господарства 

 

 

Доповідала:             Загоровська Л.В. зачитала проект рішення, що додається. Тобто в 

неї в оренді городництво в межах населеного пункту і по генплану 

там не передбачено фермерське господарства, через що ми і 

відмовляємо, договір оренди так і залишається 

 

Сільський голова:        Голосуємо. 
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ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ

Чечіна А.М : “За” -16, “Проти" - 0, “Утрималось” - 0
Сільський голова: Дякую Рішення прийняте.

34. ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення одноголосно «Про відмову гр. Голованюк Л Л.
В наданні дозволу на розробку проекгу землеустрою щодо
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого

селянського господарства», (додається)

Сільський голова: Всі питання порядку денного ХХХУІ сесії сільської ради
УП скликання розглянуто.
На/... сідання ХХХХ/І сесія УП скликання оголошується

х .

.

(
.! Д/ ВВ Же енко

., д/Йд/ “У“
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С П И С О К 

депутатів присутніх на ХХХVІ сесії VІІ скликання 

24.10.2019 
 

 
1. Чинко Раїса Михайлівна  

2. Маловічко Марія Петрівна 

3. Петрушак Анатолій Миколайович 

4. Семенчук Михайло Миколайович 

5. Безродня Світлана Петрівна  

6. Василенко Анатолій Вікторович 

7. Дністрянський Віктор Степанович 

8. Тарасова Світлана Миронівна 

9. Потяк Надія Володимирівна 

10. Єфімов Сергій Григорович 

11. Москаленко Світлана Ярославівна 

12. Чечіна Альона Миколаївна 

13. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

14. Завещана Ольга Леонідівна 

15. Моравська Ірина Василівна 

16. Волос Любов Валентинівна 

17. Олійник Олена Миколаївна 
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С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХХХVІ сесії VІІ скликання 

24.10.2019 

 

 
1. Подопригора Володимир Миколайович  

2. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

3. Конар Микола Олександрович 

4. Чечін Євген Васильович 

5. Литвиненко Інна Павлівна 

6. Муравська Тетяна Іванівна 

7. Мацур Євгеній Іванович 

8. Безродній Олександр Костянтинович 

9. Васильєва Тетяна Іванівна 
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    С П И С О К 

присутніх запрошених на ХХХVІ сесії VІІ скликання 

24.10.2019 

 

 

1. Сміюха Наталія Володимирівна 

2. Самойленко Іван Дмитрович 

3. Симоньянц Світлана Миколаївна 

4. Бевз Олена Володимирівна 

5. Сербін Анна Анатоліївна  

6. Сонько Раїса Сергіївна 

7. Волошин Федір Євгенович 

8. Потапова Анжела Юріївна 

9. Кардавар Катерина Федорівна 

10. Шевченко Зінаїда Юріївна 

11. Кисла Людмила Григорівна 

12. Луценко Любов Іванівна 

13. Філіпченко Віталій Олександрович 

14. Смутченко Сергій Леонідович 

15. Кістінь Ірина Володимирівна  

 

 

 

 


